
Ples rumenih žogic na
Svobodi

Teniška igrišča na Svobodi so vse bolj oblega-
na. Neposredna bližina mesta in razprostranjeno
okolje nudita ob skrbi klubskih delavcev Teniške-
ga kluba Svoboda marsikateremu ljubitelju tenisa
lepe športne in rekreacijske užitke. Nekaj misli
o tem, kakšne so izkušnje tega mladega kluba in
kako gledajo naprej, smo izmenjali s predsedni-
kom izvršnega odbora Dragom Cernošem.

Kako je teniški klub Svoboda vstopil v to se-
zono?

Naš klub deluje že tri leta. Izvršni odbor kluba
se trudi in skuša v vsakem letu izboljšati pogoje
igranja tenisa na tem prostoru, kjer je devet igrišč.
Tako smo letos povabili skupino strokovnjakov,
da nam je pred pričetkom sezone uredila in pri-
pravila vsa igrišča. Istočasno smo podpisali po-
godbo o izgradnji sanitarnega in klubskega objek-
ta, katerega investitor je Zveza športnih društev
Svoboda.

Prav tako smo obnovili mreže in ograjo, pre-
pleskali smo tenis steno, za kar gre posebna zah-
vala ign. ang. Alešu Krainerju in podjetju Color
Medvode.

Kako številčno je članstvo?
Imamo 230 A članov (ki iniajo stalne ure igra-

nja tenisa), 250 B članov (ti koristijo dopoldanske
ure - študentje in mladina) ter 100 otrok. Letoš-
nje leto smo pričeli s šolo tenisa, ki jo vodi Marko
Tekavec. Tako skozi celo sezono tečejo tečaji
tenisa za odrasle. Ves čas sezone pa sta na igriščih
tudi dva prostornika, ki v dopoldanskem in popol-
danskem času tekoče urejata vseh devet igrišč, ki
tako po urejenosti sodijo med najboljša v Ljub-
ljani.

Je to dokončno šlevilo igrišč?
Sedaj imamo devet igrišč. Računamo še na

izgradnjo šestih lgrišč na osnovi sovlaganja. Kot
sem omenil, si želimo z investitorjem ZSD Svobo-
da čimprej zgraditi športni objekt in urediti oko-
lico.

Kaj pa tekmovanja?
Lani smo uspešno organizirali z občinsko

ZTKO občinsko prvenstvo v tenisu in računam,
da ga bomo tudi letos. Priredili bomo tudi med-
klubsko teniško tekmovanje. Lahko pa se pohva-
limo, da smo letos že organizirali članski turnir
posameznikov in dvojic in je bil uspešen, tako da
ga bomo v jesenskem delu ponovili.


